



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 17-1/344

*Enclosure:
as stated, on 8 p.*

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the CICA Member States and, in accordance with the task of the Chairmanship, has the honour to forward herewith the draft annotated Agenda for the Special Working Group and Senior Officials Committee meetings, which are to be held in an online format on June 21 and 23, 2021 at 14.00 Nur-Sultan time (UTC/+GMT+6) accordingly.

In addition, the Secretariat has the honour to forward herewith the registration forms for the participants of the SWG and SOC meetings. The Secretariat would appreciate receiving the filled out registration forms no later than June 17, 2021.

The link to join the above meetings will be provided in due course.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 10 June 2021

**MEMBER STATES
OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES
IN ASIA**





**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№17-1/344

*Приложение:
упомянутое,
на 8 л.*

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение государствам-членам СВМДА и, в соответствии с поручением Председательства, имеет честь направить проекты аннотированных повесток дня заседаний СРГ и КСДЛ, которые состоятся в онлайн формате 21 и 23 июня 2021 г. соответственно, в 14:00 по времени г. Нур-Султан (UTC/GMT+6).

Секретариат также имеет честь направить регистрационную форму для участников заседаний СРГ и КСДЛ. Секретариат будет признателен за получение заполненных регистрационных форм не позднее 17 июня 2021 г.

Ссылка для подключения к заседаниям будет направлена дополнительно.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить государствам-членам СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 10 июня 2021 г.



**ГОСУДАРСТВА-ЧЛЕНЫ
СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И
МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

Қосымша:
аталған_п.

Азиядағы өзара іс-қимыл және сенім шаралары кеңесінің (АӨСШК) Хатшылығы АӨСШК мүше мемлекеттеріне өзінің зор ілтипатын білдіре отырып, Төрағалықтың тапсырмасына сәйкес, 2021 жылғы 21 мен 23 маусымда Нұр-Сұлтан қаласының уақытымен (UTC/GMT+6) сағат 14.00-те онлайн форматта өткізілетін Арнайы жұмыс тобы мен Аға лауазымды тұлғалар комитеті отырыстарының аннотациялық күн тәртібі жобасын жолдауды өзіне мәртебе санайды.

Сонымен қатар, Хатшылық АЖТ мен АЛТК отырыстары қатысушыларына арналған тіркеу формаларды жолдауды өзіне мәртебе санайды. Хатшылық толтырылған тіркеу формаларды 2021 жылғы 17 маусымнан кешіктірмей жолдауды сұрайды.

Аталмыш отырыстарға қосылу сілтемесі қосымша түрде жолданатын болады.

Хатшылық осы мүмкіндікті пайдалана отырып, АӨСШК мүше мемлекеттеріне өзінің зор ілтипатын тағы да растайды.

Нұр-Сұлтан қаласы, 2021 жылғы 10 маусым

**АЗИЯДАҒЫ ӨЗАРА ІС-ҚИМЫЛ ЖӘНЕ
СЕНІМ ШАРАЛАРЫ КЕҢЕСІНІҢ МҮШЕ
МЕМЛЕКЕТТЕРІ**



Secretariat

DRAFT

ANNOTATED AGENDA¹

of the online meeting of the CICA Senior Officials Committee (SOC)
23 June 2021 at 14:00 by the time of Nur-Sultan (GMT+6 hours)

- 1. Opening of the meeting**
 - Statement by the First Deputy Minister of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan Mr. Sh.Nuryshv
- 2. Adoption of the agenda**
- 3. Approval of granting the CICA Observer Status to Turkmenistan²**
 - Comments
 - Decisions
- 4. Political discussion on the theme “Growing role of Asia in international affairs and related adaptation of CICA”**
- 5. Consideration of the draft of the updated CICA Catalogue of Confidence Building Measures**
 - Comments
 - Decisions
- 6. CICA Plan of Action for Implementation of UN Global Counter Terrorism Strategy**
 - Video address by the UN Under-Secretary-General for Counter-Terrorism, Head of the UN Office of Counter-Terrorism, Ambassador V.Voronkov
 - Comments
- 7. Consideration of the draft Regulations of the CICA Council of Eminent Persons**
 - Comments
 - Decisions

¹ In accordance with p. 12.4 of the CICA Rules of Procedure, the Chairmanship will invite CICA observers to attend the SOC meeting during the consideration of agenda items 1-4. The other agenda items are related to decision-making and, in accordance with p.12.5 of the Rules of Procedure, do not envisage participation of observers.

² Following the approval of granting the observer status, the Chairmanship will invite the representative of Turkmenistan to connect and attend the meeting during the consideration of agenda items 3 and 4.

- 8. Consideration of the draft Regulations of the CICA Think Tank Forum**
 - Comments
 - Decisions
- 9. Consideration of the draft general guidelines for conducting events on implementation of CICA confidence building measures**
 - Comments
 - Decisions
- 10. Consideration of the proposal by the Russian Federation to amend the CICA Rules of Procedure in relation to the status of observers**
 - Comments
 - Decisions
- 11. Any other business**



Secretariat

ПРОЕКТ

АННОТИРОВАННАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ¹

заседания Комитета старших должностных лиц (КСДЛ) в онлайн формате 23 июня 2021 г., 14:00 по времени г.Нур-Султан (GMT+6)

1. Открытие заседания

- Выступление Первого заместителя министра иностранных дел Республики Казахстан Ш.Нурышева

2. Утверждение Повестки дня

3. Утверждение статуса наблюдателя СВМДА для Туркменистана²

- Комментарии
- Решения

4. Политическая дискуссия на тему: «Растущая роль Азии в международных делах и соответствующая адаптация СВМДА»

5. Рассмотрение проекта обновленного Каталога мер доверия СВМДА

- Комментарии
- Решения

6. План действий СВМДА по реализации Глобальной контртеррористической стратегии ООН

- Видеообращение Заместителя Генерального секретаря ООН, Главы Контртеррористического управления, Посла В.Воронкова

- Комментарии

7. Рассмотрение проекта Положения о Совете мудрецов СВМДА

- Комментарии
- Решения

¹ В соответствии с п. 12.4 Правил процедуры СВМДА, Председательство пригласит государства-наблюдатели СВМДА для присутствия на заседании КСДЛ при рассмотрении пунктов 1-4 повестки дня. Остальные пункты повестки дня касаются принятия решений и, в соответствии с п. 12.5 Правил процедуры, не предусматривают участие наблюдателей.

² После утверждения статуса наблюдателя, Председатель пригласит представителя Туркменистана подключиться и принять участие в заседании при рассмотрении пунктов 3 и 4 повестки дня.

8. Рассмотрение проекта Положения о Форуме аналитических центров СВМДА

- Комментарии
- Решения

9. Рассмотрение проекта Общих руководящих принципов проведения мероприятий по осуществлению мер доверия СВМДА

- Комментарии
- Решения

10. Рассмотрение предложения Российской Федерации о внесении изменений в Правила процедуры СВМДА в отношении статуса наблюдателей

- Комментарии
- Решения

11. Разное



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**REGISTRATION FORM
For the online meeting of CICA Senior Official Committee (SOC)
23 June 2021**

State	
First name	
Surname	
Position	
Phone	
Email	

*Please send the filled registration form not later than 17 June 2021 to
CICA Secretariat email: s-cica@s-cica.kz, s-cica@s-cica.org.*



Secretariat

DRAFT

ANNOTATED AGENDA

of the online meeting of the CICA Special Working Group (SWG)
21 June 2021 at 14:00 by the time of Nur-Sultan (GMT+6 hours)

- 1. Opening of the meeting**
 - Statement by the Director of Department of Asia-Pacific Region of the Ministry of Foreign Affairs of Kazakhstan Mr. Zh.Kyraubayev
- 2. Adoption of the agenda**
- 3. Discussion of the draft of the updated CICA Catalogue of Confidence Building Measures¹**
 - Comments
 - Recommendations
- 4. Consideration of the draft Regulations of the CICA Council of Eminent Persons**
 - Comments
 - Recommendations
- 5. Consideration of the draft Regulations of the CICA Think Tanks Forum**
 - Comments
 - Recommendations
- 6. Consideration of the draft general guidelines for conducting events on implementation of CICA confidence building measures**
 - Comments
 - Recommendations
- 7. Consideration of the proposal by the Russian Federation to amend the CICA Rules of Procedure in relation to the status of observers**
 - Comments
 - Recommendations
- 8. Any other business**

¹ This item will be withdrawn from the agenda in the event of the agreement on the draft of the updated CICA Catalogue of Confidence Building Measures at the SWG meeting on 15 June 2021.



Secretariat

ПРОЕКТ

АННОТИРОВАННАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

заседания Специальной рабочей группы (СРГ) в онлайн формате
21 июня 2021 г., 14:00 по времени г.Нур-Султан (GMT+6)

1. Открытие заседания

- Выступление Директора Департамента Азиатско-Тихоокеанского региона МИД РК Ж.Кыраубаева

2. Утверждение Повестки дня

3. Рассмотрение проекта обновленного Каталога мер доверия СВМДА¹

- Комментарии
- Рекомендации

4. Рассмотрение проекта Положения о Совете мудрецов СВМДА

- Комментарии
- Рекомендации

5. Рассмотрение проекта Положения о Форуме аналитических центров СВМДА

- Комментарии
- Рекомендации

6. Рассмотрение проекта Общих руководящих принципов проведения мероприятий по осуществлению мер доверия СВМДА

- Комментарии
- Рекомендации

7. Рассмотрение предложения Российской Федерации о внесении изменений в Правила процедуры СВМДА в отношении статуса наблюдателей

- Комментарии
- Рекомендации

8. Разное

¹ Данный пункт будет снят с повестки дня в случае согласования проекта обновленного Каталога мер доверия СВМДА на заседании СРГ 15 июня 2021 года.



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**REGISTRATION FORM
For the online meeting of CICA Special Working Group (SWG)
21 June 2021**

State	
First name	
Surname	
Position	
Phone	
Email	

*Please send the filled registration form not later than 17 June 2021 to
CICA Secretariat email: s-cica@s-cica.kz, s-cica@s-cica.org.*